
 

PROTOKÓŁ  Nr  XIV/ 2015 

Z ODBYTEJ  SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu 28 października 2015r. 

 
 

Sesja  Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 1000, a  zakończyła o godz. 18.00. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 15 radnych. 

zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą  załącznik nr 1  do nin. protokołu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli: patrz: lista obecności zał. nr 2  do protokołu 

oraz: 

- Jarosław Perzyński    -  Burmistrz Miasta 

- Katarzyna Joniak      –  Skarbnik Miejski 

- Barbara Wojciechowska-Dobies   - Sekretarz Miejski 

- Marcin Zasadowski    -  Radca Prawny UM 

-Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz prezesi Spółek Miejskich – 

załącznik nr3 

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

Obradom przewodniczył  Pan  JERZY STACHURSKI – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem  obrad  została radna BARBARA WIERZBICKA 

 

 

Przewodniczący otworzył posiedzenie XIV sesji RM. Obrady rozpoczęto od odsłuchania 

hejnału Miasta Sierpca. Następnie Przewodniczący powitał przybyłych na sesję gości, 

szczególnie Dyrektorów szkół, którzy podczas październikowych sesji RM składają 

sprawozdania organowi prowadzącemu.  

Następnie stwierdził, na podstawie listy obecności, że  w  sesji uczestniczy 15 radnych, 

w związku z czym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Po tym 

Przewodniczący obrad zaproponował przegłosowanie porządku dziennego obrad – 

zał. nr 4, który został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym (Za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0). 

 

 

 

Do punktu 4-go. Informacje Burmistrza o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę 

Miasto Sierpc w roku szkolnym 2014/2015. 
 

Przedstawiona przez panią Ewę Leszczyńską- zastępcę Burmistrza, informacja o stanie 

realizacji przez Miasto Sierpc zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/105, stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pani Barbara Gil zadała pytanie o kwotę jaka trafia z budżetu miasta do placówek 

oświatowych w formie dofinansowania 

 



Pani Ewa Leszczyńska podała kwotę 17 mln 671 tys. 865 zł podkreślając, że jest to kwota 

wraz z subwencją oświatową. Bezpośrednio z budżetu miasto dopłaca ponad 7 mln zł.  

o dokładne wyliczenie  została poproszona pani Skarbnik. 

Do punktu 5- go. Informacja dyrektorów szkół podstawowych i gimnazjów, dla których 

Gmina Miasto Sierpc jest organem prowadzącym, rejestrującym oraz ewidencjonującym, 

o wynikach sprawdzianów/egzaminów gimnazjalnych w roku szkolnym 2015. 

 

Jako pierwsza przygotowane informacje przedstawiła pani Hanna Kurta  - dyrektor SP nr 2 . 

Pani dyrektor podkreśliła, że nie mogłaby być dobrym dyrektorem, gdyby nie twórcza 

i zaangażowana kadra. Pochwaliła na forum panie katechetki ze SP nr 2, które 

są współautorkami podręcznika metodycznego dla nauczycieli do klasy czwartej pt. „Wierzę 

w Boga Ojca”, który jest nowym, wydanym w tym roku podręcznikiem zgodnym z nową 

podstawą programową. Następnie poinformowała, że dnia 6.listopada w Centrum 

Kulturalnym w sierpeckim Skansenie odbędzie się Mazowiecka Gala Wolontariatu. Pani 

Beata Karkusz nauczycielka ze SP nr 2, znalazła się w gronie laureatów i wyróżnionych 

w konkursie Mazowieckie Barwy Wolontariatu. Pani dyrektor podkreśliła, że dzięki 

zaangażowaniu Beaty Karkusz, która potrafiła dotrzeć do lokalnych przedsiębiorców i ludzi 

dobrej woli, Justyna ma dom. Pani dyrektor wspomniała również, że dzięki zaangażowaniu 

wspomnianej powyżej nauczycielki oraz nauczycielek przyrody, dzieci zostały zarażone 

recyklingiem. W ostatnim czasie brały udział w akcji zbierania baterii. SP nr 2 znalazła się 

w gronie 310 szkół, które łącznie zebrały 18 ton baterii z czego 850 kg zgromadziły dzieci 

z „dwójki. Natomiast w akcji zbierania plastikowych nakrętek SP nr 2 zajęła pierwsze miejsce 

w rejonie płockim zdobywając puchar Złotego Serca. Podziękowała również za duże 

zaangażowanie nauczycielom wychowania fizycznego, którzy poświęcają swój wolny czas, 

w soboty i niedziele jeżdżąc z dziećmi na  zawody. Następnie zapytała o Akademię Piłki 

Ręcznej, która miała zostać uruchomiona, ale dotychczas dzieci nie mają żadnej informacji 

na ten temat. Poprosiła Burmistrza i Radnych o zajęcie się tą sprawą. Na koniec odniosła się 

do hali funkcjonującej przy szkole. Zaakcentowała, że jęst to najbardziej oblegany w mieście 

obiekt sportowy, w którym poza imprezami typowo szkolnymi odbywają się zawody innej 

rangi jak chociażby Mistrzostwa Mazowsza Sędziów Piłkarskich, Grand Prix Mazowsza 

w Badmintonie, Konkurs Tańca „Kołomyjka 2015” i wiele innych. Na koniec pani Hanna Kurta 

podziękowała wszystkim nauczycielom, dzieciom, rodzicom za to, że tworzą niepowtarzalną 

atmosferę szkoły. Podziękowała również koleżankom z innych placówek oświatowych 

za współpracę. Szczególne podziękowania złożyła wielkiemu nieobecnemu panu 

Edmundowi Siegielowi, za ponad dziesięcioletnią, wzorową współpracę przy organizacji 

pracy hali, po czym wyraziła nadzieję na owocną współpracę z nową panią dyrektor GM. 

 

 

Następnie zabrała głos pani Grażyna Krawczyńska – dyrektor SP nr 3 w Sierpcu, która 

rozpoczęła od poinformowania zgromadzonych o fakcie iż zabezpieczone na 2015 rok 

środki finansowe nie wystarczą jej na realizację wszystkich statutowych działań placówki, 

którą kieruje. Dlatego też chciałaby powiedzieć na forum o wszystkich możliwych 

przyczynach zaistniałej sytuacji.  

 

Rozpoczętą wypowiedź przerwał Przewodniczący obrad zwracając uwagę Pani dyrektor, że 

jej wypowiedź nie dotyczy punktu piątego porządku dziennego posiedzenia, który miała 

zreferować. Podkreślił również, że rozpoczęty temat zostanie podjęty podczas kolejnego 

spotkania. Z uwagi na fakt iż pani dyrektor prosiła o możliwość poruszenia tematu 

brakujących środków, Przewodniczący obrad przesunął tę sprawę do punktu 36. porządku 

dziennego posiedzenia (Sprawy różne). 

 

Następnie pani Dyrektor przystąpiła do prezentacji dotyczącej szkoły. Korzystając z okazji 

pani Dyrektor podziękowała Radnym za wsparcie jakiego udzielają szkole. Poprosiła również 

o powrót inwestycji dot. wymiany elewacji budynku SP nr 3  na listę najważniejszych 

do załatwienia w 2016 roku spraw, bo jak podkreśliła wie, że ta inwestycja została zdjęta. 

 



Jako kolejna wystąpiła pani Kamila Jagodzińska-  wicedyrektor  PSP i NG w Sierpcu.  

 

Jako czwarty w kolejności zabrał głos ksiądz Michał Kiersnowski – dyrektor Gimnazjum im. 

L. Wetmańskiego w Sierpcu. Na koniec ksiądz dyrektor podziękował władzy samorządowej 

i środowisku oświatowemu za współpracę.  

 

Jako ostatnia zabrała glos pani Katarzyna Kordulasińska – dyrektor GM w Sierpcu. 

Podziękowała za danie jej szansy pełnienia funkcji dyrektora szkoły. Powiedziała, 

że przyjmuje ją z wielką pokorą i podziękowała za kredyt zaufania. Następnie zaapelowała 

do Radnych o pochylenie się nad projektem budowy hali przy GM. 

 

Przedstawione prezentacje stanowią załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad podziękował pani Burmistrz oraz paniom Dyrektor i panu Dyrektorowi 

za wyczerpujące informacje na temat wyników jakie osiągnęły szkoły. Pogratulował 

wszystkim społecznościom szkolnym osiągniętych wyników, podkreślając, że na tle kraju, 

województwa i powiatu szkoły wypadają dobrze.  

 

Pani B. Gil  zapytała gdzie można znaleźć materiały zaprezentowane podczas sesji. 

 

Pani E. Leszczyńska poinformowała, że zostaną opublikowane na stronie internetowej 

Urzędu Miejskiego. 

 

Pan Zbigniew Długokęcki  wyraził swoje zadowolenie z wyników, które osiągają sierpeccy 

uczniowie i w kontekście tak dobrych wyników zapytał Burmistrza ilu dyrektorów otrzymało 

w związku z tym nagrody.  

 

Przewodniczący obrad przypomniał radnemu Długokęckiemu, że w porządku jest punkt 

interpelacje i wówczas będzie zasadne zadanie tego pytania.  

 

 

 

Do punktu 6-go. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy ktoś z obecnych ma jeszcze jakiekolwiek pytania 

dotyczące egzaminów. Z sali nie padło żadne pytanie. W związku z powyższym 

Przewodniczący przeszedł do odczytania Podziękowań dla Radnych RM Sierpca 

od Dyrektora i Rady Pedagogicznej GM za wkład finansowy i rzeczowy w rozwój placówki. 

Stanowią one załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Kolejnym, odczytanym, komunikatem były informacje od Naczelnika US w Olsztynie w/s 

oświadczenia majątkowego pani Burmistrz Ewy Leszczyńskiej, w którym nie stwierdzono 

żadnych nieprawidłowości oraz od Wojewody Mazowieckiego dotyczące oświadczeń 

majątkowych, pana Burmistrza Jarosława Perzyńskiego oraz pani Radnej Barbary 

Wierzbickiej. W przypadku oświadczenia majątkowego Burmistrza również nie stwierdzono 

żadnych nieprawidłowości. W oświadczeniu radnej B. Wierzbickiej stwierdzono drobne 

uchybienia formalne. Pani Radna została wezwana do złożenia wyjaśnień w tej sprawie.  

 

Następnie przewodniczący Komisji zostali poproszeni o przedstawienie sprawozdań z pracy 

Komisji, której przewodniczącą.  

Jako pierwszy sprawozdanie przedstawił pan Wiesław Rypiński – Przewodniczący Komisji 

Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 



Jako kolejny sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego 

i Komunikacji przedstawił jej Przewodniczący Zbigniew Długokęcki. Stanowi ono 

załącznik nr 9 do niniejszego.  

 

Po zakończeniu wypowiedzi radnego Z. Dlugokęckiego, niespodziewanie glos zabrała pani 

Hanna Przeciszewska. Przewodniczący obrad próbował  powiedzieć kobiecie, że otrzyma 

możliwość wypowiedzenia się w punkcie „Sprawy różne”. Mimo próśb Przewodniczącego 

kobieta nadal mówiła o podejmowanych przez nią działaniach w/s zamknięcia drogi przy 

zakładach Cargil i Browar w Sierpcu. Kobieta prosiła również o udostępnienie jej kopii pisma 

dotyczącego zmiany kierunku jazdy na ul. Świętokrzyskiej. Do dyskusji włączył się radny 

W. Rypiński wyjaśniając, że o wyciąg  może zgłosić się do Biura Rady. Po uzyskaniu tej 

informacji Pani H. Przeciszewska opuściła salę posiedzeń, przywracając tym samym 

zaburzony porządek obrad. 

 

Jako trzeci sprawozdanie przedstawił Krzysztof Skrzyński - Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia. Stanowi ono załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Następnie oficjalnie ogłosił, że rezygnuje przewodzeniu Komisji z powodów osobistych. 

 

Przewodniczący obrad wyraził ubolewanie ze względu na fakt, że radny K. Skrzyński był 

bardzo zaangażowany w prowadzenie Komisji, w której praca, szczególnie na początku, 

nie była łatwa. Poinformował zebranych, że szanuje decyzję Radnego i ma nadzieję, że 

mimo iż nie jest już Przewodniczącym będzie wspierał pracę Komisji.  

 

Jako ostatni informację z pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił jej Przewodniczący Krzysztof 

Rudowski. Stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 7-go. Informacja Burmistrza z prac między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił pobieżnie sprawozdanie z okresu od dnia 11. września do dnia 

21. października 2015 r. informując, że w całości znajdzie się ono na stronie internetowej UM. 

Stanowi ono załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 8-go. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący obrad jako pierwszy zadał pytanie dotyczące spotkania Burmistrza w/s 

możliwości odpisu podatku VAT przez Jednostki Samorządu Terytorialnego. Przewodniczący 

poprosił o pełniejszą informację w tej sprawie.  

Następnie oddał głos pozostałym Radnym. Jako pierwszy zgłosił się radny Bogdan Bartnicki. 

Złożył jedną interpelację:  

w/s budowy placu zabaw na Skwerze Tadeusza Mirosławskiego – załącznik nr 13 ;  

w 

 

Jako kolejny interpelację w/s kontroli Ciepłowni złożył radny Wiesław Rypiński ,stanowi ona 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

 

Następnie sześć interpelacji złożyła radna Barbara Gil.  

w/s utrzymania czystości przy ul. Konstytucji 3-go Maja – załącznik nr 15 

w/s oświetlenia przy dworcu kolejowym – załącznik nr 16 

w/s uprzątnięcia śmieci wielkogabarytowych na osiedlu J.P.II – załącznik nr 17 

w/s przedstawienia wydatków na oświatę z budżetu Miasta – załącznik nr 18 

w/s utworzenia siłowni na świeżym powietrzu na osiedli J.P. II – załącznik nr 19 



w/s dochodu z imprezy organizowanej przez Z.O. nr 7 – załącznik nr 20 

 

 

Jako kolejny zabrał glos radny Waldemar Frydrychowicz składając interpelację 

w/s opracowania Strategii Rozwoju Miasta  - załącznik nr 21 

 

 

Pan Wojciech Jaworowski nie składał interpelacji na piśmie, ale  

zapytał Burmistrza o następujące sprawy: 

o działania jakie ma zamiar podjąć Burmistrz w/s zmiany projektu rządowego RD497 dotyczy 

to przebiegu trasy szybkiego ruchu; 

o działania promocyjne  podjęte w ostatnim roku, radny zauważył na stronie UM brak 

informacji o walorach Sierpca; 

o dochód do budżetu miasta w 2015 roku z podatków od środków transportu oraz o wzrost 

w stosunku do roku 2014; 

o przyczynę nieprzyznania żadnemu z dyrektorów szkół miejskich nagrody Burmistrza mimo 

iż były środki na ten cel; 

o podpisanie przez Burmistrza porozumienia z Marszałkiem w/s budowy ul. Narutowicza 

mimo iż Radni nie uchwalili jeszcze budżetu na rok 2016,a ta inwestycja pochłonie 2,5 mln zł 

 

 

Pani Małgorzata Kisielewska nawiązała do interpelacji pani B. Gil w/s zwrócenia się z prośbą 

do PKP o naprawienie przejazdu przy ul. Sempołowskiej i Kolejowej. Zapytała również 

o termin zakończenia prac budowy separatora przy Jeziorkach. 

 

Pan Dariusz Malanowski odniósł się do sprawozdania Burmistrza dziękując za błyskawiczną 

reakcję w/s oświetlenia w parku im. Andersa. Poprosił również Burmistrza o rozważenie 

zainstalowania w ww. parku budek lęgowych z powodu dużej liczby wron. Następnie 

poinformował, że zwracają się do niego osoby starsze z prośbą o postawienie ławeczek 

wzdłuż ulic Płockiej oray Konstytucji 3- go Maja, ponieważ są to długie odcinki, których 

pokonanie sprawia im problem. 

Radny  złożył na piśmie jedną interpelację 

w/s planu usuwania barier architektonicznych przy samorządowych jednostkach 

użyteczności publicznej – załącznik nr 22. 

 

 

Pan Zbigniew Długokęcki nie złożył żadnej interpelacji na piśmie, natomiast zadał 

następujące pytania:  

o zabezpieczenie środków na wykonanie orynnowania w GM; 

o wygospodarowanie z oszczędności środków na wykonanie schodów przy 

ul. Baczyńskiego; 

o podanie liczby dyrektorów szkół którzy otrzymali nagrody Burmistrza; 

o liczbę miejskich działek znajdujących się w posiadaniu Miasta, które można by sprzedać; 

o etap stanu realizacji sygnalizatora przy poczcie, 

 

 

Pan Krzysztof Skrzyński najpierw podziękował Burmistrzowi za wyczerpującą odpowiedź 

dotyczącą płatnych stref parkowania, z której wynika, że po dwóch latach inwestycja 

zwróciła się. Następnie zadał pytanie dotyczące wydatków związanych z płatną strefą 

parkowania, poprosił o wyjaśnienie co oznaczają zapisy uwzględnione w paragrafach 60 

50. 

 

Głos w tej sprawie zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że wydatki podane 

we wspomnianych paragrafach dotyczą zakupu papieru do drukowania biletów, a także 

kosztów związanych z samą inwestycją ( zakup parkometrów, malowanie pasów, wszystko 

co wiązało się z uruchomieniem parkometrów) 



Pan radny K. Skrzyński poprosił o wyjaśnienie znaczenia 4300. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zapis dotyczy usługi pocztowej. 

Pan K. Skrzyński zapytał o oznaczenie 4270 ? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że zapis dotyczy remontów, został uszkodzony jeden 

z parkometrów, firma ubezpieczeniowa wypłaciła odszkodowanie, a Miasto zleciło 

wykonanie naprawy i to jest kwota o zapis, której Pan pytał.  

 

Pan K. Skrzyński zapytał Burmistrza  

o nowe strefy parkowania oraz o to, czy ma wiedzę od mieszkańców, przy posesjach 

których znajdują się dotychczasowe strefy, jak oni je odbierają; 

o możliwość otrzymania przez dyrektorów wyniku audytu z przeprowadzanej w szkołach 

kontroli; 

o możliwość poinformowania mieszkańców w jakich placówkach przeprowadzano kontrolę 

procedur mobbingowych i jakie były jej wyniki 

 

 

Pan W. Rypiński zapytał  Burmistrza o to, czy ruszą busy, które miały funkcjonować w ramach 

komunikacji miejskiej. 

 

 

Radny Paweł Grabowski odniósł się do projektu Ministerstwa Finansów, zgodnie z którym 

planowany udziału gminy w podatku od osób fizycznych za rok 2016 wzrośnie o 7,5% 

w stosunku do roku 2015 tj. o ponad 1 mln zł. Czy wiadomo czym spowodowany jest 

znaczący wzrost oraz jakie działania są planowane przez Burmistrza aby tę tendencję 

utrzymać lub wzmocnić. Drugie pytanie dotyczyło podatku VAT. Radny przywołał wyrok 

Trybunału Sprawiedliwości UE dotyczący miasta Wrocław. Decyzja Trybunału jest wiążąca 

dla wszystkich miast w Polsce. Zapytał czy uda się te zmiany wprowadzić wcześniej czy 

trzeba czekać do końca okresu przejściowego, a więc do czerwca przyszłego roku.  

 

Radny Z. Długokęcki zapytał jeszcze o kwotę, z budżetu Miasta, która jest przeznaczana 

na dofinansowanie obiadów w MOPS. Prosił o informację kto może korzystać z obiadów, 

ponieważ ludzie w mieście mówią, że na obiady chodzą osoby, które na to stać.  

 

Następnie Przewodniczący obrad zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt z Radnych 

nie miał pytań. Przewodniczący obrad ogłosił 15 minutową przerwę.  

Po przerwie. 

 

 

 

Do punktu 9-go. Odpowiedzi  na interpelacje i zapytania radnych. 

 

W związku z faktem, że były pytania dotyczące podatku VAT, Burmistrz poprosił panią 

Skarbnik o przekazanie informacji na temat poczynionych przez Miasto kroków sprawie 

odzyskiwania VAT-u oraz o odpowiedź na pytania dotyczące finansów.  

 

Pani Skarbnik odniosła się do pytania o możliwość odzyskiwania przez Miasto podatku VAT. 

Wyjaśniając, że przed przystąpieniem do inwestycji Miasto zawsze występuje do Ministerstwa 

Finansów z zapytaniem czy od danej inwestycji może odzyskać podatek.  Następnie 

dodała, że w związku z faktem, iż Gmina Miasto nie jest nastawiona na zysk, 

a na prowadzenie bieżącej działalności i realizację zadań własnych, to nie z każdego 

działania może odzyskać podatek. Są jednak rzeczy, z których udało się miastu skorzystać. 

Jednym z takich zadań jest budowa kanalizacji sanitarnej, którą Miasto budowało w latach 

90. Wówczas oddawało dla Empegeku majątek. Pojawił się przepis mówiący, że aport 

do spółki prawa handlowego jest opodatkowany. Miasto zaczęło zastanawiać się w jaki 

sposób odzyskać zapłacony podatek. W uzasadnieniu dla Ministerstwa Finansów określiliśmy, 

że miasto wybudowało kanalizację ze środków własnych. W związku ze zmianami przepisów 



odnośnie interpretacji podatkowych doszliśmy do wniosku, że aby móc odzyskać podatek 

daliśmy naszej spółce kanalizację w dzierżawę. Ten ruch dał możliwość odliczenia podatku 

VAT. W związku z faktem, że kanalizacja była użytkowana dokonaliśmy powtórnej wyceny. 

Podczas kolejnej sesji będą podejmowane kolejne uchwały, z których będzie wynikać, że 

wartość kanalizacji będzie wyższa według obowiązujących stawek. Wycena obejmuje 

podatek VAT. W związku z tym, że aport przekazywany do spółki jest w wartości netto, za 

tę wartość netto otrzymamy udziały, które zwiększą nasz majątek. Kwota podatku, a więc 

około 500 tys. zł zostanie oddana Miastu przez Spółkę. To spółka wystąpi do Urzędu 

Skarbowego z czynnościami i na podstawie oświadczenia wzajemnego o takim samym 

23 procentowym opodatkowaniu przekaże Miastu wspomnianą kwotę. Pani Skarbnik 

poinformowała również, że czynności o których mówiła oraz podpisanie aktu notarialnego 

odbędą się jeszcze w tym roku, natomiast odzyskanie podatku VAT nastąpi w roku 2016.  

 

Przewodniczący obrad zapytał o możliwość odzyskania podatku, który Miasto zapłaciło 

budując CKiSZ.  

 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w ostatnim czasie Miasto zrealizowało dwie duże inwestycje, 

budowa CKiSZ oraz składowiska odpadów. W przypadku CKiSZ Gmina Miasto Sierpc nie ma 

możliwość odzyskania podatku VAT, ponieważ Centrum nie prowadzi działalności 

gospodarczej. W przypadku składowiska odpadów Miasto dokonało kilku działań. 

Po powstaniu nowej spółki ZGKiM zarządzającej składowiskiem, wystąpiliśmy do jednostki 

wdrażania z zapytaniem o możliwość przekazania spółce składowiska. Odpowiedź była 

pozytywna pod warunkiem, że nie ulegnie zmianie typ działalności spółki. W ten sposób 

odbyło się przekazanie  składowiska odpadów. Aktualnie spółka występuje do Ministerstwa 

Finansów o możliwość odzyskania podatku VAT z tego typu działalności. Zdaniem Pani 

Skarbnik są przesłanki ku temu, żeby starać się o odzyskanie podatku. Gdy otrzymamy 

odpowiedź z Ministerstwa przekażemy Państwu informację. Możemy odzyskać około 300 tys. 

zł.  

Następnie pani Skarbnik odniosła się do pytania radnego P. Grabowskiego o centralizację. 

Wyjaśniła, że rzeczywiście jest komunikat związany z wyrokiem Trybunału  Sprawiedliwości. 

Zgodnie z jego wyrokiem  gminna jednostka organizacyjna, której działalność gospodarcza 

nie spełnia kryterium samodzielności nie może być uznana za płatnika podatku od wartości 

dodanej. Na podstawie tego wyroku musi dojść do centralizacji w Gminie, głównie 

dotyczyć to będzie placówek oświatowych. Po 1.stycznia rozpoczniemy wdrażanie 

procedur. My jako organ stanowiący będziemy odprowadzać podatek do US. 

 

 

Następnie pan  Burmistrz rozpoczął udzielanie odpowiedzi, informując jednocześnie, 

że radni, którzy nie uzyskają odpowiedzi podczas sesji otrzymają ja na piśmie.  

 

W/s placu zabaw na skwerze Mirosłwakiego,  jest on uwzględniony w projekcie Lokalnej 

Grupy Działania, w ramach której planowane jest utworzenie ośmiu placów zabaw, a wśród 

nich powyżej wspomniany. Burmistrz stwierdził, że powodzenie tego projektu zależy od opinii 

jaką uzyska sierpeckie LGD. Będziemy ją znali do marca 2016 roku.  

 

W/s parku Solidarności i nasadzeń. Poinformował, że w czasie trwania sesji trwa inspekcja 

firmy, która zajmuje się nasadzeniami, ale jeszcze nie powrócili z terenu, a więc nie zna 

najświeższych informacji. Liście z parku zostaną usunięte na 11. listopada, poza tym 

poinformował, że prace porządkowe wykonywane są systematycznie, ponieważ z dnia 

na dzień spada duża ilość liści.  

 

W/s Ciepłowni Burmistrz udzieli odpowiedzi na piśmie. Odniósł się także do pytania o groźbę 

podwyżek opłat za ciepło. Burmistrz wyjaśnił, że rozmawiał z dyrektorem Ciepłowni, który 

zapewniał go, że robi wszystko, co w jego mocy, żeby stratę z pierwszej polowy roku 

zbilansować w okresie grzewczym. Burmistrz podsumowując powiedział, że 

nie spodziewałby się podwyżek w ciągu roku.  



Pan W. Rypiński odpowiedział, że trzyma pana Burmistrza za słowo.  

 

W/s śmieci przy ul. Konstytucji 3-go Maja Burmistrz wyjaśnił, że kontaktował się 

z komendantem SM , który poinformował, że w ciągu 20 minut nieczystości zostaną 

uprzątnięte.  

W/s PKP Burmistrz wyjaśnił, ze zostało wysłane pismo, które pozostaje bez odpowiedzi. 

Zapowiedział ponowienie interwencji w tej sprawie.  

 

W/s śmieci wielkogabarytowych Burmistrz poinformował, że zgodnie z określonym przez RM 

regulaminem,  odbiór śmieci odbywa się w każdą ostatnią sobotę kwartału. Uznał, że wina 

leży po stronie osób, które te śmieci wynoszą i nie stosują się do regulaminu. Zdaniem 

Burmistrza  nowe śmieci pojawiają się zwykle w poniedziałek, wtorek. Ich usunięcie jest 

możliwe, ale wiąże się ono z dodatkowymi kosztami. Może to doprowadzić do takiej sytuacji, 

że za każdym razem mieszkaniec może zadzwonić i wymagać odbioru śmieci od niego, 

skoro zrobiliśmy wyjątek raz, to znaczy że możemy robić to częściej. W związku z faktem, że 

opłaty są jednakowe dla wszystkich, to każdy powinien przestrzegać regulaminu. Jeżeli 

śmieci miałyby być wywożone częściej, to trzeba się liczyć z podwyżką opłat. Poza tym 

poinformował, że mieszkańcy mogą odstawiać śmieci bezpłatnie, ale niestety tego 

nie robią.  

 

Pani Barbara Gil odniosła się do tego punktu informując, że w poprzedniej kadencji przy 

bloku nr 30 leżały śmieci i nikt nie czuł odpowiedzialności, żeby posprzątać. Zaapelowała 

do Burmistrza, żeby zarządził takie ponadprogramowe sprzątanie w wyjątkowych 

okolicznościach takich jak święta.  

 

W/s wydatków na oświatę  Burmistrz poinformował radną B. Gil, że otrzyma odpowiedź na 

piśmie. Poprosił o sprecyzowanie okresu,  jaki Radną interesuje. 

 

W/s siłowni na świeżym powietrzu Burmistrz wyjaśnił, że w ramach LGD Miasto wnioskuje 

o cztery siłownie, każda wartości około 30 tys. zł.  

 

W/s dochodu z imprez Z.O.  Radna otrzyma odpowiedź na piśmie.  

 

W/s kosztów pozyskiwania środków unijnych Burmistrz wyjaśnił, że Miasto, starając się 

o dofinansowanie, powinno mieć cztery dokumenty, ponieważ ich brak obniża punktację 

,co jest odczuwalne już przy wniosku o pieniądze na rewitalizację, Na tę chwilę prowadzone 

są działania zmierzające do ich opracowania. Następnie dodał, że został rozstrzygnięty 

przetarg na niskoemisyjność, wewnętrznie opracowywany jest Program Rozwoju Lokalnego, 

w którym wymienione będą wszystkie planowane, w ciągu najbliższych lat,  inwestycje. 

Wstępny PRL zostanie wysłany do radnych w ciągu miesiąca, nie mniej będzie potrzeba 

zatrudnienia zewnętrznej firmy, która wykona analizę finansową.  

 

Pan Waldemar Frydrychowicz zapytał, które spośród miejskich budynków mogą skorzystać 

z termomodernizacji. 

 

Burmistrz odpowiedział, że jest ich niewiele być może któryś z budynków ZGKiM będzie miał 

taką możliwość. Następnie dodał,  że w tym przypadku można mówić głównie 

o ogrzewaniu słonecznym.  Poza tym poinformował radnych, że będzie wnioskował 

o zabezpieczenie w budżecie pieniędzy na opracowanie tych dokumentów. 

 

W/s utwardzenia drogi gruntowej Burmistrz poinformował, że do końca listopada droga 

zostanie utwardzona.  

 

W/s drogi krajowej nr 10 Burmistrza poinformował, że zarówno dla władz Miasta jak i Powiatu 

jest to element kampanii wyborczej, która trwała i trzeba było pokazać pana Kierwińskiego 

jako kandydata z Płocka, Burmistrz czeka na pismo potwierdzające. 



W/s promocji Miasta Burmistrz poinformował, że ostatnio podejmowanych działań 

na uwagę zasługuje jego udział w kongresie firm transportowych, gdzie mówił o kwestiach 

związanych z podatkami. Poza tym Miasto będzie promowane w jednej z gazet i na portalu 

o tematyce transportowej. Następnie Burmistrz poinformował, że czeka na informacje z 

Gminy, czy został zatwierdzony Plan Zagospodarowania Przestrzennego.  Rzecz dotyczy 70 

ha terenów inwestycyjnych. Plan jest taki, żeby wspólnie z powiatem, ponieważ to teren 

powiatu, promować ten teren.  

 

W/s ul. Narutowicza Burmistrz wyjaśnił, że w Muzeum Wsi Mazowieckiej została oddana nowa 

inwestycja , która sprowadzi do Sierpca klientów z zewnątrz, turystów, która będzie 

pokazywała Sierpc z dobrej strony. Aktualnie przejazd ulicą Narutowicza nie ukazuje 

pozytywnej strony Sierpca. 30.października Burmistrz ma złożyć wniosek w Ministerstwie o tzw. 

Schetynówkę, która może przyczynić się do zmniejszenia wkładu własnego Miasta o około 

1 mln do 1 mln 200 tys. zł. W najgorszym scenariuszu, który zakłada nieotrzymanie 

„Schetynowki” oraz nieuzyskanie dobrej ceny w przetargu, zapłacimy za tą inwestycję około 

2 mln 300 tys. zł. Kwota ta będzie rozłożona na okres dwóch lat. Dodał także, że robi 

wszystko, żeby w planowanym budżecie znalazło się około 5mlnzł na inwestycje.  

 

W/s separatora Burmistrz poinformował, że prace związane z tą inwestycją mają zostać 

zakończone do 6.listopada 2015 r. 

 

W/s ławek  Burmistrz poprosił radnych o przeanalizowanie lokalizacji oraz liczby ławek. 

Zwrócił również uwagę na fakt, że ulice o których mówią radni, a więc Płocka i Konstytucji 3-

go Maja nie są ulicami miejskimi, co może skutkować koniecznością ponoszenia opłat 

za zajęcie pasa drogowego. 

 

W/s barier architektonicznych  Burmistrz wyjaśnił, że Miasto nie posiada programu 

w ramach, którego miałoby usuwać bariery architektoniczne. W ramach programu B&N 

(Bezpieczny Niechroniony) usuwane będą zagrożenia wokół przejść dla pieszych.  

 

W/s sygnalizatora Burmistrz poinformował, że do 15. Listopada zostanie ukończony projekt  

i wówczas będzie można rozmawiać z MZDW.  

 

W/s orynnowania  G M  Burmistrz wyjaśnił, że pani Skarbnik wraz z księgową ze szkoły 

przeanalizowały budżet i okazało się, że była możliwość przesunięcia tych środków z innego 

zadania. Orynnowanie zostanie wykonane w ramach środków własnych szkoły. 

 

W/s ul. Baczyńskiego  Burmistrz poinformował, że obecnie nie ma tej ulicy w projekcie 

budżetu, natomiast będzie chciał wrócić do tego tematu. 

 

W/s liczby działek miejskich  Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o tereny inwestycyjne, 

to Miasto posiada około 4 ha. Natomiast jest właścicielem wielu małych działek, co do 

których mieszkańcy wnioskują o wykupienie w celu poszerzenia siedliska. Staramy się iść na 

rękę mieszkańcom i je odsprzedawać. Szukamy jednocześnie działek, których zakup 

spowodowałby poszerzenie miejskich nieruchomości. Burmistrz powiedział również, 

że postara się przygotować zestawienie miejskich działek. 

 

W/s strefy parkowania Burmistrz wyjaśnił, ze strefa spłaciła się po około 2 latach 

funkcjonowania. Kolejnym etapem  jest utworzenie, na wniosek SM, strefy parkowania w 

obrębie Rynku. Celem jest usprawnienie ruchu. Inwestycja ma kosztować około100-120 tys. 

zł.  

Pan W. Jaworowski stwierdził, że dokumentacja projektowa jest już nieaktualna. 

Burmistrz zapytał Naczelnika WIF o te sprawę. 

Pan Bogdan Ciemiecki wyjaśnił, że aktualizacja projektu to nieduże pieniądze. 

Najważniejsza jest decyzja o lokalizacji. 



Pan K. Skrzyński zapytał Burmistrza czy wie jakie są opinie mieszkańców ,szczególnie tych 

mieszkających w obrębie strefy.  

Burmistrz odpowiedział, że zdania w tej sprawie są podzielone. Rozmawiał 

z przedsiębiorcami, którzy chwalą sobie to, że strefa wymusza rotację pojazdów.  

Pan W. Frydrychowicz  dodał, że jest to zależne od towaru, który ma zamiar kupić 

mieszkaniec. Jeżeli jest to produkt wart złotówkę i złotówkę trzeba zapłacić za parking, 

to często dany sklep zostaje pominięty.  

 

 

W/s audytu Burmistrz poprosił o pytanie na piśmie.  

 

W/s busików miejskich Burmistrz poinformował, że wystąpił z planem o uruchomieniu 

transportu publicznego, który musi „wisieć” na stronach internetowych przez pół roku. 

Koniec przypada na końcówkę miesiąca luty 2016 r. Po tym terminie, jeżeli zostaną 

zabezpieczone w budżecie środki na ten cel, Burmistrz przystąpi do realizacji. Podkreślił 

również, że to jedna z obietnic wyborczych, którą będzie trudno zrealizować ze względów 

formalnych.  

 

Burmistrz zaapelował do mieszkańców, żeby w dniu 1.listopada parkowali na terenie 

znajdującym się po drugiej stronie parkanu sióstr, po przeciwnej stronie ulicy Kościuszki. Poza 

tym będzie można parkować również na terenie pomiędzy cmentarzami.  

 

W/s podatku od środków transportu Burmistrz podał, że  wzrost w stosunku do roku ubiegłego 

wynosi 22-25 %. Założenia opiewały na kwotę 900tys. zł realizacja jest na poziomie 1 mln 200 

tys. zł. Podkreślił, że do końca roku zostały jeszcze dwa miesiące.  

 

W/s dofinansowania obiadów  w MOPS głos zabrała pani Alina Olszewska dyr. MOPS 

w Sierpcu. Wyjaśniła, że obiady przeznaczone są dla emerytów i rencistów z terenu miasta. 

Obiad kosztuje 4 zł, od listopada będzie to 4,70 zł. Każda osoba korzystająca płaci za to, 

co zjada. Jeśli chodzi o funkcjonalność, to celem jest aktywizowanie osób starszych, 

wyciągnięcie ich z domu, żeby włożyły wysiłek fizyczny w dotarcie do stołówki. Poza tym 

wydajemy obiady na wynos, które odbierają siostry PCK.  Są one przeznaczone dla osób 

korzystających z usług opiekuńczych. Pani dyrektor zauważyła, że coraz większym 

problemem w naszym mieście jest  organizowanie usług dla osób starszych. Następnie 

podała, że obecnie 18% mieszkańców Sierpca, to kobiety powyżej 60 roku życia oraz 

mężczyźni powyżej 65 roku życia. Zaapelowała o rozwijanie działalności na rzecz osób 

starszych.  

Pani B. Gil zapytała czy obiady przeznaczone są dla emerytów, czy rencistoa). 

Dyr. MOPS  odpowiedział, że każdy może skorzystać, a chętnych jest tak dużo, że są wpisani 

w kolejkę oczekujących. 

Pan Z. Długokęcki  zapytał czy nie ma więc różnicy pomiędzy emerytami otrzymującymi 

1tys. 100 zł , a tymi którzy maja zdecydowanie wyższe świadczenia.  

Dyr. MOPS odpowiedziała, że każdy zainteresowany płaci tę samą kwotę niezależnie 

od wysokości emerytury.  

Pan Z. Długokęcki zapytał jeszcze jaka kwota z budżetu miasta trafia na ten cel do kasy 

MOPS-u?  

Dyr. MOPS nie potrafiła udzielić odpowiedzi, ale zaproponowała, że przygotuje taką 

informację.  

 

W/s nieprzyznania nagród dyrektorom szkól  wypowiedziała się pani Ewa Leszczyńska z-ca 

Burmistrza, która poinformowała że kwestie przyznawania nagród nauczycielom 

i dyrektorom reguluje uchwała RM, która określa kryteria. Poza tym w ramach pracy Komisji 

ds. przyznawania nagród, której członkiem był również pan W. Jaworowski,  wypracowana 

została kwota, która została przeznaczona na nagrody Burmistrza. Wówczas członkowie 

Komisji nie mieli wiedzy ile wpłynie wniosków od dyrektorów szkół.  



Pani B. Gil zapytała czy rozmowa dotyczy nauczycieli, czy dyrektorów placówek 

oświatowych. 

Z-ca Burmistrza wyjaśniała, że to jest jeden i ten sam konkurs, w ramach którego dyrektorzy 

mogą wnioskować o nagrody dla swoich nauczycieli, a Wydział Oświaty UM o nagrody 

dla dyrektorów. Dodała również, że z powodu krótkiego czasu w jakim Burmistrzowie pełnią 

swoje funkcje, trudno im jest przyznać tak prestiżową nagrodę, która nie powinna być 

przyznawana obligatoryjnie, tylko dlatego, że się należy. To jest wyjątkowa nagroda, którą 

powinno się otrzymywać za szczególne osiągnięcia. Pani Burmistrz zapowiedziała również, że 

nie jest powiedziane, że w przyszłym roku takie nagrody nie zostaną przyznane. Poza tym 

przytoczyła kilka danych statystycznych, z których wynika, że ostatnia nagroda dla 

dyrektorów szkół została przyznana w 2010 roku. Pani i Pan Burmistrz, podobnie jak to było 

w 2012, r, nie wystąpili o nagrodę, żeby kogoś nie skrzywdzić.  

Pan W. Jaworowski zgodził się z panią Burmistrz, dodał jednak, że w puli zostały 

niewykorzystane środki i o to mu chodzi. 

Z-ca Burmistrza przypomniała Radnemu i jednocześnie członkowi Komisji ds. przyznawania 

nagród, że środki zostały, ponieważ takie były wspólne ustalenia członków Komisji. 

Powiedziała również, że nie rozumie postawy Radnego, który zasiadając w Komisji 

współstanowił zasady, a teraz dziwi się, że pozostały niewykorzystane środki. 

Pan W. Jaworowski, mimo posiadanej wiedzy, uważał, że skoro środki pozostały, to trzeba 

było je wydatkować.  

Z-ca Burmistrza poinformowała zebranych, że wyjaśniła dokładnie sytuację i nie chciałaby 

już dłużej jej komentować.  

Pan Dariusz Malanowski  powiedział, że z informacji które osiada wynika, że kwota nagrody 

nie może być wyższa. Maksymalna wysokość, to 80 % nagrody kuratora. Przypomniał 

również, że w 2014 roku nagrodę otrzymała pani dyrektor przedszkola.  

Pan Marek Chrzanowski zwrócił się do radnego W. Jaworowskiego przypominając, że był 

również członkiem wspomnianej Komisji. Podczas jej posiedzenia, gdzie obecni byli 

przedstawiciele związków zawodowych, a także przedstawiciel Kuratorium zostały 

poczynione ustalenia. Uznał więc, za niestosowne atakowanie pani Burmistrz takimi 

pytaniami i sugerowanie dlaczego żaden z dyrektorów nagrody nie otrzymał.  

Z-ca Burmistrza powiedziała, że doprowadziłoby to do sytuacji, że w momencie gdy zostają 

jakiekolwiek pieniądze, to trzeba je obligatoryjnie je komuś dać.  

Przewodniczący obrad odniósł się do dyskusji wyjaśniając, że również w tej sytuacji 

obowiązuje droga służbowa. Bezpośrednim przełożonym dyrektorów jest pan Naczelnik 

Wydziału Oświaty i to w jego gestii leży wystąpienie z wnioskiem o nagrodę Burmistrza.  

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do Burmistrza.  

 

 

Pan W. Jaworowski odniósł się do odpowiedzi Burmistrza w/s ulicy Narutowicza, którą uznał 

za lakoniczną. Zgodził się z Burmistrzem, że do nowego Centrum Kulturalnego będą 

przyjeżdżali goście i droga będzie rzeczywiście wizytówką Miasta, natomiast profity 

z turystów będzie czerpała inna jednostka.  

Burmistrz zwrócił uwagę Radnego, że wzdłuż wspomnianej ulicy powstają domy, które 

budują mieszkańcy Sierpca.  

Radny W. Jaworowski stwierdził, że znajduje się tam zaledwie 9 posesji, a koszt budowy ulicy 

jest ogromny. Zarzucił Burmistrzowi, że ten, podpisując porozumienie w/s budowy 

ul. Narutowicza, zadysponował już środkami, a jego zdaniem Starostwo powinno 

partycypować w kosztach budowy.  

Pan M. Chrzanowski przypomniał zebranym, że od 12 lat jest mowa o ulicy Narutowicza, 

a dziś kiedy realizacja jest tak blisko są wątpliwości. Przypomniał także, że Burmistrz 

informował radnych o spotkaniu z Marszałkiem w tej sprawie, że będzie podpisywał 

porozumienie, mówił  o transzach jakie miasto będzie płaciło. Jeżeli jesteśmy blisko celu, 

to należy podnieść dwie ręce za tym, żeby ulica powstała i chwalić Burmistrza.  

Pani B. Gil poparła wypowiedź kolegi Chrzanowskiego, przypominając, że przez wiele lat 

mówiło się o tym, że nie można zrobić tej drogi, ponieważ kosztuje ona 12 mln zł. Poza tym 

odniosła się do słów pani Inspektor R. Górzyńskiej, która mieszka w tej okolicy i twierdzi, że 



znajduje się tam  około 20 posesji, a nie 9 jak mówił pan W. Jaworowski. Dodała również, że 

z tej trasy korzysta wielu mieszkańców osiedla Jana Pawła II, którzy spacerują tam, jeżdżą 

na rowerach, chodzą z kijkami.  

Pan W. Rypiński również poparł budowę ulicy Narutowicza.  

Burmistrz podsumował toczącą się dyskusję, twierdząc, że pojawiły się środki zewnętrzne 

na ten cel i byłoby wstyd z nich nie skorzystać. Poza tym celowym jest rozbicie spłaty 

na dwa lata, żeby za bardzo nie obciążać budżetu.  

 

 

Radna Magdalena Stasiak złożyła wniosek formalny o zmianę w porządku obrad. Następnie 

odczytała proponowany przez siebie porządek. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o skopiowanie zaproponowanego porządku i rozdanie go 

radnym.  Rozszerzony porządek obrad stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

Pan K. Skrzyński zapytał radną M. Stasiak czy konieczna jest zmiana składu osobowego 

Komisji Oświaty z powodu jego rezygnacji z pełnienia funkcji Przewodniczącego. 

 

Radna M. Stasiak odpowiedziała, że składu nie trzeba zmieniać, ale można to zrobić. Jest 

wystarczająca liczba miejsc i można dokonać zmiany składu osobowego.  

 

Pan W. Jaworowski zapytał radną M. Stasiak dlaczego nie zgłosiła  propozycji rozszerzenia 

porządku w punkcie 2, kiedy porządek był zatwierdzany.  

 

Pani M. Stasiak powiedziała, że porządek można zmienić w każdej chwili trwania obrad. 

 

Pan W. Jaworowski przyznał jej rację, stwierdzając jednocześnie, że liczba punktów 

wprowadzonych do porządku jest zbyt duża.  

 

Pani B. Gil zwróciła uwagę, że czas pracy radnych jest nieograniczony.  

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że była to sesja oświatowa i pewnie pani Radna 

nie chciała zakłócać jej porządku i zabierać czasu Dyrektorom.  

 

Radny W. Frydrychowicz poprosił Przewodniczącego o pięciominutową przerwę w celu 

zapoznania się z proponowanym porządkiem.  

 

Następnie Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy.  

 

Po przerwie glos zabrała pani Grażyna Krawczyńska dyrektor SP nr 3, która poinformowała, 

że w kierowanej przez nią placówce zaistniała wyjątkowa sytuacja , w związku z którą 

poprosiła UM  o zwiększenie budżetu o kwotę 150 tys. zł. Ze względu na to, że dotarły do niej 

informacje o oburzeniu Radnych wywołanym wysokością kwoty, chciałaby w sposób 

syntetyczny wyjaśnić powody swojego wniosku. Następnie pani Dyrektor wymieniła 

następujące przyczyny zaistniałej sytuacji.  

Po pierwsze podała, że czterech nauczycieli dyplomowanych  poszło na urlop 

dla poratowania zdrowia, w tym czasie jako dyrektor musiała zatrudnić nauczycieli 

na zastępstwo, płacąc jednocześnie świadczenie nauczycielom przebywającym 

na urlopach zdrowotnych. W zastępstwie zostali zatrudnieni nauczyciele stażyści, których 

wynagrodzenie jest niższe , nie mniej jednak w planie na 2015 rok wydatki na ww. urlopy 

nie zostały uwzględnione, bo pani Dyrektor jeszcze o nich nie wiedziała. Wygenerowały one  

straty w wysokości około 60 tys. zł. 

Jako drugą przyczynę pani G. Krawczyńska podała konieczność zatrudnienia dodatkowych 

nauczycieli, co miało związek ze zwiększoną liczbą oddziałów przedszkolnych oraz klas 

pierwszych. Dodała także, że cała organizacja planu pracy została zatwierdzona przez 

pana Burmistrza w arkuszu organizacyjnym oraz aneksach do niego.  



Przyczyną trzecią jest wzrost wynagrodzeń dla nauczycieli, którzy osiągnęli awans zawodowy 

w trakcie trwania roku szkolnego. 

Jako przyczynę czwartą pani Dyrektor podała konieczność wypłacenia ekwiwalentu 

za urlop osobom zastępującym nauczycieli przebywających na urlopach zdrowotnych.  

Jako przyczynę piątą pani Dyrektor podała wypłatę zasiłków na zagospodarowanie 

dla dwóch nauczycieli kontraktowych. 

Szóstą przyczyną zaistniałej sytuacji jest według pani Dyrektor konieczność zapłacenia 

za wejścia uczniów na basen. W związku ze zwiększoną liczbą klas pierwszych zwiększyła się 

także liczba wejść na pływalnię 

Przyczyną siódmą  jest fakt, że szkoła otrzymała w tym roku około 190 tys. zł mniej w stosunku 

do przedstawionego z września 2014 roku planu. Przede wszystkim zostały zmniejszone środki 

na paragrafach dotyczących wynagrodzenia. Następnie pani dyrektor dodała, że 

w związku z faktem iż decyzje budżetowe zatwierdzane są przez radnych, postanowiła 

przedstawić tę sprawę osobiście. Poza tym zdając sobie sprawę ze skomplikowanej sytuacji 

szkoły przekazuje wszystkie dokumenty dotyczące omówionej sprawy na ręce pana 

Przewodniczącego Jerzego Stachurskiego. Stanowią one załączniki o nr. 24,25,26 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad przyznał, że sprawa jest niecierpiąca zwłoki i zapewnił, że Radni 

wrócą do niej jeśli nie dziś, to w najbliższym czasie.  

Następnie odwołał się do wniosku formalnego złożonego przez radną M. Stasiak i zapytał 

kto z Radnych jest za jego przyjęciem. 

 

Wniosek formalny o zmianę porządku dziennego posiedzenia został przyjęty przez RM 

w glosowaniu jawnym ( za – 8, przeciw – 2, wstrzymujących się – 5 ) 

 

 

 

Do punktu 10-go. Uchwala RM w/s pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszeń kandydatów 

na ławników 2016-2019, nie spełniających wymogów formalnych.  

 

Pan Dariusz Malanowski, jako przewodniczący zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników odczytał opinię zespołu, która stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pani Barbara Wojciechowska – Dobies – Sekretarz  Miejski wyjaśniła wątpliwości, jakie 

pojawiły się po odczytaniu opinii Zespołu. Poinformowała Radnych, że każde z trzech 

zgłoszeń wpłynęło odrębnie i należy je przegłosować w odrębnych uchwałach 

w głosowaniu jawnym.  

 

Następnie Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały w/s pozostawienia bez dalszego 

biegu zgłoszenia  

 

Janiny Ewy Drożdż, kandydatki na ławnika do Sądu Rejonowego w Sierpcu. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących  - 0) podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR 106/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Następnie Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały dotyczącej pozostawienia bez 

dalszego biegu zgłoszenia  

 



Julity Aleksandry Lisickiej kandydatki na ławnika do Sądu Rejonowego w Sierpcu  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 107/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 29 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Następnie Przewodniczący obrad odczytał  treść uchwały dotyczącej pozostawienia 

bez dalszego biegu zgłoszenia  

 

Hanny Barbary Dobrzenieckiej kandydatki na ławnika do Sądu Rejonowego w Sierpcu 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 108/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 30 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 11-go. Uchwałą w/s ustalenia regulaminu glosowania w wyborach  ławników 

do sadów powszechnych. 

 

 

Mecenas Marcin Zasadowki podziękował pani Sekretarz za zauważanie błędu. Zauważył, 

że w paragrafie 9 zdanie 2 powinien brzmieć: „obok imienia i nazwiska każdego 

z kandydatów” 

 

Sekretarz zwróciła się do radnych z prośbą o wprowadzenie zmiany porządkującej 

w załączniku nr 2 do regulaminu. Prosiła o zastąpienie wielokropkiem nazwy sądu.  

 

Przewodniczący obrad stwierdził, że radnym jest znany regulamin w związku z tym poprosił 

o przegłosowanie uchwały w/s ustalenia Regulaminu głosowania w wyborach ławników 

do sadów powszechnych. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 109/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 31 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 



Do punktu 12- go. Uchwala RM w/s powołania  Komisji Skrutacyjnej.  

 
Przewodniczący obrad poprosił, żeby uwzględniona została propozycja pani M. Stasiak, 

która wnioskowała, żeby podczas procedowania była jedna komisja skrutacyjna, która 

poza wyborem ławników zajmie się także innymi sprawami.  

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej.  

Pan Bogdan Bartnicki zgłosił radnego Krzysztofa Rudowskiego, który wyraził zgodę. 

Następnie radny W. Frydrychowicz zgłosił panią B. Wierzbicką, która również wyraziła zgodę. 

Po czym radna M. Stasiak zgłosiła pana B. Bartnickiego, który wyraził zgodę.  

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zapytał kto z radnych jest za powołaniem 

Komisji Skrutacyjnej w składzie Barbara Wierzbicka, Krzysztof Rudowski oraz Bogdan Bartnicki.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 110/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 32 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy w celu przygotowania przez Komisję 

Skrutacyjną kart do głosowania. 

Po przerwie członkowie Komisji rozdali Radnym karty do glosowania i radni mogli wrzucać 

wypełnione karty do urny. Po czym Przewodniczący ogłosił kolejną kilkuminutową przerwę 

celem zliczenia głosów i sporządzenia protokołów.  

 

Po przerwie przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, pani Barbara Wierzbica odczytała 

protokół z glosowania w/s kandydatki na ławnika do Sądu Okręgowego w Płocku, pani 

Agnieszki Czermińskiej. Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu. Następnie protokół z głosowania w/s kandydatki na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Płocku Wydział Pracy i Ubezpieczeń Społecznych, pani Teresy Malinowskiej. 

Stanowi on załącznik nr  34 do niniejszego protokołu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały w/s stwierdzenia 

wyboru ławników do sądów powszechnych i zapytał kto jest za jej przyjęciem. 

 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 111/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 35 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 14-go. Uchwała w/s zmiany uchwały nr 3/XII/2014 z 2 grudnia 2014 roku w/s 

określenia liczby wiceprzewodniczących. 

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały, a następnie  zapytał radnych kto z nich jest 

za jej przyjęciem. 



 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-8 ,przeciw – 2, wstrzymujących - 5) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 112/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 36 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 15-go. Zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego RM. 

 

Przewodniczący obrad poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur, po czym sam zgłosił 

pana Marka Chrzanowskiego. W uzasadnieniu podał, że jest to radny z wieloletnim 

doświadczeniem, którym może służyć RM. Poza tym podkreślił, że zna się on bardzo dobrze 

na oświacie, a czekają nas trudne czasy i jego doświadczenie będzie cenne.  

 

Pan Marek Chrzanowski wyraził zgodę.  

 

Z sali nie padły  inne propozycje. 

 

 

 

Do punktu 16-go. Przeprowadzenie tajnego głosowania w/s wyboru 

Wiceprzewodniczącego RM. 

 

Przewodniczący ogłosił dwie minuty przerwy w celu przygotowania kart do głosowania 

przez członków Komisji Skrutacyjnej.  

Po przerwie zostały rozdane karty, pan Krzysztof Rudowki pokazał pustą urnę, do której radni 

wrzucali wypełnione karty. Po czym została ogłoszona kolejna przerwa w celu obliczenia 

głosów i sporządzenia protokołu.  

 

 

 

Do punktu 17-go . Ogłoszenie wyników.  

 

Pani B. Wierzbicka odczytała protokół z tajnego glosowania, który stanowi załącznik nr 37 

do niniejszego protokołu.  

 

 

Do punktu 18-go. Uchwalą w/s stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego RM. 

 

Następnie Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zapytał radnych, kto jest za jej 

przyjęciem.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 113/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 38 do  niniejszego protokołu. 

 

 



Pan Marek Chrzanowski złożył podziękowania kolegom i koleżankom, powiedział że jest 

człowiekiem kompromisu i wierzy, że z każdym uda mu się znaleźć wspólny język. 

 

 

 

Do punktu 19-go. Uchwałą w/s przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że w związku z wyborem radnego M. Chrzanowskiego 

na Wiceprzewodniczącego RM musi on zrezygnować z członkostwa w Komisji Rewizyjnej. 

Odczytał treść uchwały i zapytał kto jest za jej przyjęciem. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 114/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 39 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Mecenas M. Zasadowski przypomniał o konieczności zgłoszenia kandydata do Komisji 

Rewizyjnej, ponieważ Komisja liczy obecnie dwóch członków, a powinna co najmniej trzech.  

Zasugerował, żeby wstrzymać do tego czasu wszelkie kontrole. 

 

 

 

Do punktu 20-go. Uchwala w/s określenia składu osobowego Komisji Budżetu, Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Promocji RM  Sierpca.  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że w związku z faktem iż pani B. Wierzbica zgłosiła się 

do pracy w Komisji Gospodarczej, to musi zostać zmieniony skład osobowy tej Komisji. 

Następnie odczytał treść uchwały i zapytał kto jest za jej podjęciem. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 115/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 40 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 21-go. Uchwala w/s określenia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, 

Opieki Społecznej i Zdrowia. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy są kandydaci, którzy chcieliby pracować w tej komisji.  

 

Pani B. Gil  zgłosiła się do pracy w Komisji. 

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zapytał kto jest za jej przyjęciem.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-14 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 1) podjęła  

 



 

 

UCHWAŁĘ NR 116/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 41 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Skrzyński  wyraził zdziwienie, że pani B. Gil dopiero po roku zgłosiła swój udział 

do pracy w Komisji, ponieważ bardzo chętnie przyjąłby ją jeszcze jako Przewodniczący, 

korzystając z wieloletniego doświadczenia w pracy samorządowca. Komisja na pewno 

pracowałaby wówczas lepiej.  

 

Pani B. Gil stwierdziła, że nie musi się nikomu tłumaczyć ,a poza tym słyszała o świetnej pracy 

pana Skrzyńskiego więc nie byłoby  czego poprawiać.  

 

 

 

Do punktu 22-go. W/s określenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, 

Porządku Publicznego i Komunikacji RM Sierpca. 

 

Przewodniczący obrad  zapytał, czy ktoś z radnych chce pracować w tej Komisji. 

 

Pani M. Stasiak zgłosiła chęć  przyłączenia się do tej Komisji. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały po czym zapytał radnych kto jest za jej przyjęciem. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 117/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 42 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 23-go. Uchwala w/s przyjęcia rezygnacji Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia RM Sierpca. 

 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że w zawiązku z rezygnacją radnego K. Skrzyńskiego w 

funkcji Przewodniczącego Komisji konieczne jest podjęcie uchwały w tej sprawie. Następnie 

odczytał treść uchwały pytając radnych kto jest za jej przyjęciem? 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-14 ,przeciw – 1, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 118/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 43 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 



Do punktu 24-go. Uchwala w/s zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia RM Sierpca. 

 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że w związku z faktem zmiany składu osobowego Komisji 

oraz rezygnacji jej dotychczasowego Przewodniczącego należy podjąć uchwałę 

w/s wyboru nowego Przewodniczącego. Poprosił członków Komisji Społecznej o udanie się 

na naradę i wskazanie Radzie Miejskiej kandydata na Przewodniczącego Komisji. Następnie 

ogłosił 5 minut przerwy.  

 

Po przerwie pan D. Malanowski poinformował, że w jego obecności zostały 

przeprowadzone wybory na nowego Przewodniczącego. Zgłosiła się tylko jedna osoba, 

pani B. Gil. Następnie podał wyniki głosowania, informując, że trzy osoby opowiedziały się 

za, trzy wstrzymały się, nie było głosów przeciw.  

W związku z powyższym odczytał treść uchwały i zapytał radnych, kto z nich jest za jej 

przyjęciem. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 119/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 44 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Pani B. Gil poprosiła o możliwość zabrania głosu. Podziękowała za wybór jej osoby. 

Powiedziała także, że wie iż praca w tej Komisji jest trudna, ale nigdy nie bała się wyzwań. 

 

 

 

W związku z koniecznością opuszczenia sali obrad przez Przewodniczącego obrad Jerzego 

Stachurskiego procedowanie przejął Wiceprzewodniczący RM pan D. Malanowski.  

 

 

 

Do punktu 25-go. Uchwała w/s zmian w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Sierpca na 2015 

rok. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że pan Arkadiusz Nowaczewski -  Pełnomocnik 

Burmistrza ds. realizacji Programu wyjaśnił szczegółowo sytuację podczas wspólnego 

posiedzenia radnych. Zapytał czy radni mają jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-13 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 120/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 45 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

 



Do punktu 26-go. Uchwala w/s przeniesienia własności nieruchomości w ramach 

odszkodowania. 

 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zapytał kto jest za jej przyjęciem 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-13 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 121/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 46 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 27-go/. Uchwala w/s obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 

 

Przewodniczący obrad zapytał radnych czy mają pytania. Z sali nie padło żadne pytanie. 

W związku z powyższym odczytał treść uchwały i zapytał radnych kto jest za jej przyjęciem 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-12 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 1) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 107/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 47 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 28-go. Uchwała w/s wyrażenia zgody na wykup nieruchomości. 

 

Ponieważ z sali nie padło żadne pytanie dotyczące tego punktu, Przewodniczący obrad 

poddał uchwalę pod glosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-13 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 123/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr  do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Pan W. Frydrychowicz zgłosił uwagę, że w uchwale należy dokonać poprawki dotyczącej 

daty.  

 

 

 

 

 



Do punktu29-go. Uchwała w/s wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy prawa użytkowania 

wieczystego. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwalę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-13 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 124/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 49 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 30-go. Uchwała w/s sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwalę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-13 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR 125/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 50 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 31-go. Uchwała w/s uchwalenia „Rocznego Programu Współpracy Miasta Sierpc 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2016”. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwalę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-14 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 126/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 51 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Na salę wrócił Przewodniczący RM J. Stachurski, który wziął udział w głosowaniu. 

 

 

 

 

Do punktu 32-go. Uchwała w/s uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Sierpc. 

 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwalę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  



UCHWAŁĘ NR 127/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 52 do  niniejszego protokołu. 

 

 

Na salę wrócił radny M. Chrzanowski, który wziął udział  w głosowaniu.  

 

 

 

Do punktu 33-go. Uchwała w/s udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu w 

2015 roku. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwalę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 1) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 128/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 53 do  niniejszego protokołu. 

 

‘ 

 

Do punktu 34-go. Uchwala w/s zmian w budżecie Miasta na 2015 rok. 

 

Radny J. Stachurski zadał pytanie czy 60 tys. zł, o które wnioskuje CKiSZ zostanie przyznane, 

czy to jest gotowość Miasta do wsparcia jednostki. 

 

Skarbnik wyjaśniła, że dyrekcja CKiSZ zgłosiła się do Burmistrza, ponieważ widzi zagrożenie 

w niewykonaniu budżetu. Stąd prośba o zabezpieczenie tych środków na wszelki wypadek. 

Będzie tylko przekazana jeśli w grudniu zabraknie im pieniędzy na wypłatę wynagrodzeń.  

 

W związku z brakiem pytań, przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem uchwały. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 

 

 

UCHWAŁĘ NR 129/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 54 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 35-go. Uchwałą w/s zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że podjęcie tej uchwały wnika z podjęcia uchwały 

dotyczącej zmian uchwały budżetowej. W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad 

poddał uchwalę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  ( za-15 ,przeciw – 0, wstrzymujących - 0) podjęła  

 



UCHWAŁĘ NR 130/XIV/2015 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 55 do  niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 36-go. Sprawy różne.  

 

Pan W. Rypiński zaprosił wszystkich członków RM na 16. Listopada, na posiedzenie Komisji. 

Wyjaśnił, że zostanie poruszona sprawa Ciepłowni oraz budżetu. 

 

Pani B. Gil pokazała plakat przygotowany przez MOPS w Sierpcu dotyczący akcji Cafe 

Senior. Podała, że szczegóły dostępne są w Ośrodku. Skierowała prośbę do seniorów 

o korzystanie z tej możliwości aktywizacji.  

Następnie podała informację dotyczącą organizacji turnieju tenisa stołowego, którego 

organizatorem był Klub Abstynenta Przystań. Udział w tym wydarzeniu wzięło około 100 osób 

wśród, których był również pan Bogdan Urban z Mazowieckiego Związku Stowarzyszeń 

Abstynenckich.  Wręczył on pani Alinie Olszewskiej, dyr. MOPS odznakę „Zasłużony dla ruchu 

abstynenckiego”. Następnie poinformowała, że w turnieju zwyciężyła drużyna z Sierpca.  

 

Pani M. Kisielewska podziękowała panu Kapelmistrzowi M. Glowackiemu za wspaniały 

koncert z okazji 115-lecia orkiestry. Następnie radna podziękowała Burmistrzowi za założenie 

lampy przy przejeździe kolejowym przy ul Staszica oraz za zaangażowanie w/s podłączeń 

gazowych posesji znajdujących się przy ul. Staszica. 

 

Burmistrz zaprosił do wzięcia udziału w miejskich obchodach święta odzyskania 

niepodległości, w konkursie Eco – moda oraz zachęcił do odwiedzenia wystawy Sierpc 

w okresie międzywojennym zorganizowanej przez Pracownię Dokumentacji Dziejów Miasta. 

 

Pan D. Malanowski zaprosił mieszkańców do kibicowania i oglądania turnieju w piłce 

siatkowej, który odbędzie się 7 listopada w hali przy SP nr 2. 

 

Pan K. Skrzyński przekazał informację od pana Janusza Buczyńskiego, którego syn młody 

pisarz chce wydać książkę i potrzebuje na to pieniędzy. Te można przekazywać min poprzez 

stronę WWW.polakpotrafi.pl. Uznał, że dobrze byłoby gdyby RM pokazała, że popiera 

tę inicjatywę. 

 

Radny J. Stachurski poinformował, że pan Buczyński wystąpił o objęcie, honorowym 

patronatem, wydania tej książki. Zasugerował, żeby pani Skarbnik znalazła symboliczną 

kwotę na wsparcie tej akcji. Wyraził aprobatę dla promowania i wspierania młodych 

sierpeckich artystów. 

Poprosił panią B. Gil o zwołanie Komisji i jak najszybsze przyjrzenie się sprawie, o której mówiła 

podczas dzisiejszej sesji pani dyrektor SP nr 3.  

 

Pani B. Gil odpowiedziała, że w tym najpóźniej przyszłym tygodniu poprosi pana Skrzyńskiego 

o rozmowę i zwoła posiedzenie Komisji.  

 

Pan K. Rudowski zapytał panią Skarbnik czy była u niej księgowa ze SP nr 3 

 

Skarbnik kontaktowała się z panią Dyrektor i powiedziała, że oczekuje od niej dokładnych 

wyjaśnień. Będzie prosiła o wyjaśnienia, ponieważ projekty które przychodzą są analizowane 

przez panią Skarbnik. Jej zdaniem wydatki muszą wynikać z dokumentów, a tak nie było 

w tym przypadku. 

 

Burmistrz poinformował, że na dzisiejsze spotkanie chciał zaprosić panią dyr. Ewę Wysocką, 

ale nie mogła przyjść ze względów zdrowotnych. Korzystając z obecności mediów przekazał 

http://www.polakpotrafi.pl/


podziękowania za działalność na rzecz lokalnej społeczności. Poza tym poinformował, że 

nazajutrz przekaże akt powołania nowemu dyrektorowi, który obejmie funkcję  2. listopada 

br. 

 

Przewodniczący J. Stachurski w imieniu RM przyłączył się do podziękowań oraz wyraził 

nadzieję, że pani dyrektor szybko powróci do zdrowia. Zaproponował zaproszenie pani 

dyrektor na oficjalną sesję. 

 

Pani B. Wierzbicka zapytała czy dotychczasowa dyrektor CKiSZ będzie pracowała nadal.  

 

Burmistrz odpowiedział, że to kwestia  nowego dyrektora. 

 

Pani B. Gil  zwróciła się do Przewodniczącego, że z wypowiedzi pani Skarbnik 

wywnioskowała, iż sprawę dotyczącą dyr. SP nr 3 wyjaśni pani Skarbnik i przekaże do Komisji.  

 

Pan W. Frydrychowicz poprosił o przedstawienie sprawy na piśmie. 

 

Pani Skarbnik zaproponowała, że wykona kopie i przekaże do Biura Rady.  

 

Przewodniczący obrad podziękował za udział w długich i męczących obradach, 

a następnie  zakończył je wypowiadając słowa „Zamykam Xiv sesję RM Sierpca”  

 

 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący obrad 

 

Dorota Zbikowska       /-/ Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 


